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Emne: Utbygging av fiber
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Hei!

Jeg ønsker å høre hvordan det ligger an med utbygging av fiber fra Eidem til Lauvøya.

Vi har vanlig bredbånd per i dag levert fra Telenor og fått beskjed om at dette vil legges ned fra 1. Januar 2021. Alternativet vi fikk da
foreslått var mobilt bredbånd. Utfordringen er da at vi har i utgangspunktet ikke mobildekning som gjør at dette fungerer godt.
Telenor har svært lite dekning i både hus og fjøs, så det er problematisk å ringe og sende SMS. Telia har noe bedre, og vi har mobilt
bredbånd per i dag i huset. Men dette er ustabilt, blir påvirket av været og har nesten ingen hastighet når det er «ferier» og pågangen
er større på nettet i området grunnet hytter osv.

Vi er helt avhengig av Internett da jeg er nettstudent, vi har skoleelev og vi har robot som er avhengig av Internett i fjøset. Vi blir nå
satt i en litt håpløs, og potensiell dyr, situasjon der vi i utgangspunktet ikke får noen god løsning. Og konsekvensene er store ved en
ikke fungerende løsning både for folk og fe. Det er ikke så lenge sidens en bonde her på Fosen mistet ei ku grunnet manglende
Internett og roboten ikke fikk varslet..

Derfor skal jeg være ærlig og si at det er kjipt å vite at fiberen stopper ca 3 km unna oss og vi ender kanskje med en ikke fungerende
løsning..

Hvis ikke administrasjonen i kommunen kan uttale seg, håper jeg at den tas tak i av politikerne som kan gi en redegjørelse på hvordan
dette kan løses.

Med vennlig hilsen
Lisbeth Botnan

Med vennlig hilsen
Lisbeth Botnan
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